



Dr. Aditi Vasan (she/her), MD, MS is a pediatrician and researcher at PolicyLab at Children’s Hospital of Philadelphia. Her research focuses on promoting health equity by understanding and addressing social drivers of child health, including measuring and mitigating the mental health impacts of neighborhood gun violence exposure. Her research has been published in peer-reviewed journals including *JAMA*, *Health Affairs*, and *JAMA Pediatrics* and featured in media outlets including the *New York Times* and *Washington Post*.

La **D^{re} Aditi Vasan** (elle), M.D. MS, est pédiatre et chercheuse au PolicyLab du Children’s Hospital of Philadelphia. Ses recherches s’intéressent à la promotion de l’équité en santé par le biais de la connaissance et du traitement des facteurs sociaux de la santé infantile, notamment la mesure et l’atténuation des effets de l’exposition à la violence armée de quartier sur la santé mentale. Elles ont été publiées dans des revues évaluées par des pairs, comme *JAMA*, *Health Affairs* et *JAMA Pediatrics*, et ont figuré au sommaire de médias tels que le *New York Times* et le *Washington Post*.